Saudi Arabia 

	AUTHORIZATION OF AGENT

I/We: 
Address:  
do hereby appoint One World Intellectual Property Co. and/or Saad Farouq saad Moawad AlHarbi (Saudi National ID No. 1085982591) and/ or Turki Abdukareem Abrzag Alelawe (Saudi National ID No 1025441518) and/ or Khalid Badr Saleh AlOtaybi (Saudi National ID No 1090668946) and/ or Tariq Mohammed Oweid ALMUZAINI (Saudi National ID No 1080525940) jointly or separately to act as our agent(s) in Saudi Arabia for the registration, renewal, withdrawal, cancellation, amendment, assignment, merger, change of name and/or address, lisence of use or cancellation of lisence, mortgage, releasing a mortgage of our trademarks, patents  with Saudi Intellectual Property Authority  and Patent Office at The Secretariat General for Cooperation Council, industrial models, industrial designs, plant varieties, copyrights, domain names and investment licenses, commercial agency contracts and distributorship.

Notices, requisitions, communications and certificates relating to these matters may be sent to the said agent(s) at the following address, which is also our address for service.
Riyadh, Postal Code 12214 Building No.8974,  Saudi Arabia

We hereby undertake to notify the concerned Department(s) of any change in my/our address for service mentioned above.

For the aforesaid purpose, we authorize the said agent(s) to prepare, complete, sign and lodge all documents they may deem necessary or appropriate and to withdraw, alter and amend such documents and also authorize the agent(s) to appear before the governmental and other offices in Saudi Arabia such as the Saudi Intellectual Property Authority, the Ministry of Trade, Anti-Commercial Fraud Department and Public Prosecution, Zakat, Tax and Custom Authority, the Ministry of Municipalities & Rural Affairs, the General Food and Drug Authority, the Saudi Standards, Metrology and Quality Organization, to represent us before all the courts in Saudi Arabia of any competence or grade, including the Board of Grievances and/or Commercial Courts, in connection with the said rights and to appoint substitute(s) for the performance of all or part of any of the aforesaid acts and terminate them, and thus the said agent is authorized to plead, litigate, receive, deliver, deny, raise forgery, request and accept reconciliation, send notices and notifications, request cancellation, paying legal costs/official fees on our behalf and submitting objections to legal costs and any other precautionary and protective measures as well as all procedures which are necessary to maintain my rights, and this authorization revokes all authorizations issued earlier for the said subject.
We hereby confirm and ratify whatsoever the said agent(s), and their substitute(s) may lawfully do in accordance with these presents.

Signed in: ----------------------------------
This day of -------------------------------------
Signature:------------------------------------
	
	المملكة العربية السعودية 
تـوكـيـــــــــــــــــــل
انا/نحن: 
عنوان: 
قد عينا كل من شركة عالم واحد للملكية الفكرية  و/او سعد فاروق سعد معوض الحربي سعودي الجنسية بطاقة أحوال رقم 1085982591 و/أو تركي عبد الكريم عبد الرزاق العليوي سعودي الجنسية بموجب بطاقة أحوال رقم 1025441518 و/أو خالد بدر صالح العتيبي سعودي الجنسية بموجب بطاقة أحوال رقم 1090668946 و/أو طارق محمد عويض المزيني سعودي الجنسية بموجب بطاقة أحوال رقم 1080525940 مجتمعين أو منفردين ليكونوا وكلاء عنا في المملكة العربية السعودية لتسجيل أو تجديد او الغاء طلب او شطب أو تعديل او نقل ملكية او اندماج او تغيير الاسم او العنوان او الترخيص بالاستخدام او الغاؤه او الرهن او فك الرهن للعلامات التجارية وبراءات الاختراع في (الهيئة السعودية للملكية الفكرية ومكتب البراءات لدول مجلس التعاون الخليجي) والنماذج الصناعية والرسوم الصناعية والأصناف النباتية وحقوق المؤلف وأسماء النطاق و تراخيص  الاستثمار و عقود الوكالات التجارية و التوزيع  التي تخصنا. 

ونرجو أن ترسل جميع الإعلانات والطلبات والمكاتبات والشهادات التي تتعلق بهذه الموضوعات على العنوان التالي الذي اتخذناه أيضا عنوانا لنا للتبليغ:

الرياض – الرمز البريدي 12214 رقم المبني 8974، 

المملكة العربية السعودية
ونتعهد بأن نخطر المصلحة او المصالح المختصة عن كل تغيير في عنوان التبليغ المبين أعلاه. 
ولهذا الغرض نصرح للوكلاء المذكورين باعداد وإتمام وتوقيع وايداع كافة المستندات التي يرونها ضرورية او مناسبة واسترجاع اي منها وتصحيحها وتعديلها، كما نفوض الوكلاء المذكورين بالمثول امام الدوائر الحكومية وغيرها في المملكة العربية السعودية كالهيئة السعودية للملكية الفكرية ومكتب البراءات لدول مجلس التعاون الخليجي وزارة التجارة  وادارة مكافحة الغش التجاري والنيابة العامة، وهيئة الزكاة والضريبه والجمارك  ووزارة الشئون البلدية والقروية والهيئة العامة للغذاء والدواء والهيئة السعودية للمواصفات والمقاييس والجودة و تمثيلنا امام كافة المحاكم في المملكة العربية السعودية على اختلاف انواعها ودرجاتها بما في ذلك مقام ديوان المظالم و/او المحاكم التجارية؛ وذلك فيما يتعلق بحماية حقوقنا المذكورة اعلاه وان يعينوا وكيلا او وكلاء عنهم لعموم ما سبق ذكره او جزء منه و عزلهم. وفي سبيل ذلك له الحق في المرافعة والمدافعة والاستلام والتسليم والانكار وإدعاء التزوير وطلب وقبول الصلح والتنازل وإرسال الانذارات ورسائل التحذير وطلب الشطب وسداد التكاليف والرسوم القضائية نيابة عنا والاعتراض على التكاليف القضائية وغيرها من الاجراءات الوقائية والتحفظية وجميع الاجراءات بشكل عام ، وتلغي هذه الوكاله جميع الوكالات السابقه الصادره في هذا الموضوع.  

و نقر بمقتضى هذا التوكيل كل ما يقوم به الوكلاء المذكورون او من ينوب عنهم في حدود القانون.

تحريرا في ---------------------------------
اليوم ---------من شهر ------------ سنة -------

التوقيع :-------------------------------------


